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M-QI Aix-en-Provence vous propose a la vente une maison rénovée de
151m2 avec piscine et jardin d'environ 600m2 plus la jouissance
exclusive de 300 m2 supplémentaires pour une parcelle totale de 900
m2 environ.Situation et contexte :Située Chemin du Four a Aix en
provence, profitant d'une situation au calme, proche du centre ville et a
proximité des commodités et des écoles.Description intérieure :Cette
maison ancienne, entierement rénovée et agrandie de fagon résolument
contemporaine, offre un séjour spacieux de 60m?2, Sud et ouest,

ouvrant sur le jardin et la piscine puis sur le patio. Les ...

M-0I Aix-en-Provence offers for sale a renovated house of 151m?2 with swimming
pool and garden of approximately 600m2 plus the exclusive use of an additional
300 m2 for a total plot of approximately 900 m2.Location and context:Located
Chemin du Four in Aix en Provence, enjoying a quiet location, close to the city
center and close to amenities and schools.Interior description: This old house,
completely renovated and enlarged in a resolutely contemporary way, offers a
spacious living room of 60m?, South and West, opening onto the garden and the

swimming pool then onto the patio. The modem ...
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